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Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 07.09.2023 (štvrtok), v 

čase od 16.30 h do 18.30 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Helena  Dadíková, podpredsedníčka,  

   Mgr. Július Gális, Ivica Čertíková 

ospravedlnení: Ing. Natália Svítková 

Zapisovateľka:  Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza  

 

Iní prítomní:  obyvatelia VVO 2 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver  

 

K bodu 1: 

Predseda VVO 2  Ing. Ľuboš Jelačič  privítal prítomných a oboznámil ich s programom za-

sadnutia. 

 

K bodu 2: 

V rámci tohto bodu rokovania sa členovia VVO č. 2 zaoberali žiadosťami: 

 

1. DSI data, a. s., Nám. A. Bernoláka 377, 029 01 Námestovo 

Žiadosť o zriadenie vecného bremena na nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza  

 

Právna kancelária MsÚ, Ing. Petra Briatková, požiadala o stanovisko VVO 2 k žiadosti 

spoločnosti DSI DATA, a. s., o zriadenie vecného bremena, a to vybudovanie FTTH tele-

komunikačnej prípojky, slúžiacej na účely vysokorýchlostný internet, digitálna IPTV televí-

zia, Voip telefonovanie. Žiadateľ doložil aj pracovnú verziu GP, kde je zaznamenaný roz-

sah vecného bremena v popisnej časti GP v časti diel 1 – 5 v rozsahu 53 m2. 

Zaťažené časti parciel do budúcna: C KN č. 45/1 a 10 a E KN č. 11-3345, 2544/1 a 

2540/1. 
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Stanovisko útvaru architekta mesta: 

ÚAM súhlasí so zriadením VB na stavbu vybudovanie FTTH telekomunikačnej prípojky, 

(slúžiacej na účely vysokorýchlostný internet, digitálna IPTV televízia, Voip telefonovanie), 

v zmysle doručeného GP. Realizácia prípojky bude „Zemným káblovým vedením“ metó-

dou riadeného pretlaku v  dĺžke približne 49, 2m, bude zabezpečený prechod optického 

kábla popod teleso cesty a popod koryto vodného toku Handlovka.  

 

Členovia VVO 2 zaujali stanovisko:  

VVO 2 súhlasí so zriadením vecného bremena k žiadosti spoločnosti DSI DATA, a. s. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 4   Za: 4   Proti: 0   Zdržal sa: 0  

 

K bodu 3: 

 

E. D. žiada: 

- vybudovanie parkovacích miest v lokalite, kde býva, 

- chce zistiť, či nová bytovka na Sklenárskej ulici za Benedikti disponuje vlastnými 

smetnými nádobami, nakoľko si myslí, že obyvatelia z tejto bytovky plnia smetné 

nádoby pred jej bydliskom – Ing. Jelačič uvedené preverí u referentky pre komu-

nálny odpad, 

- sťažuje sa na klzký povrch na mostoch v mestskom parku, často dochádza k pá-

dom z dôvodu pošmyknutia, najmä na hladkom povrchu, navrhuje zdrsniť hladký 

plechový povrch. 

I.A.: 

- v bytovke, kde býva, našli v pivničných priestoroch obyvatelia veľmi vlhkú stenu 

v miestach, kde je prípojka teplovodu, obkopali miesto kanalizačnej prípojky a zistili, 

že odtiaľ stúpa teplo. Následne bol privolaný technik z PTH, ktorý situáciu vyhodno-

til a opravu prisľúbil na pondelok – o dva dni, nakoľko bola sobota. Do pivničných 

priestorov prenikala počas víkendu teplá voda a 6 pivníc bolo vytopených. Meno-

vaný obyvateľ sa sťažoval na neriešenie havarijných situácií počas víkendov. 

- Žiada o opílenie lipy, ktorá sa nachádza na rohu ulíc M. R. Štefánika a J. Škopca, 

nakoľko znečisťuje kanalizáciu, vpust je upchatý lístím. 

- Žiada o vypílenie vyschnutej brezy na Ulici J. Škopca – vchody 4 až 6, 

- Žiada o opílenie stromov – ihličnanov na Svätoplukovej ulici. 

 

Ivica Čertíková podala podnet v súvislosti s organizáciou a prípravou baníckeho jar-

moku kvôli prístupu do ZŠ S. Chalupku, nakoľko rodičia ráno vozia svoje deti do školy 

a príjazdová cesta je v piatok zatarasená. V tejto súvislosti bude oslovený referát ob-

chodu a služieb MsÚ. 
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Poslanci VVO č. 2 žiadajú pristaviť veľkoobjemové kontajnery v určenom termíne na 

sídlisku Píly od 25.09. do 1.10. 2023 v lokalitách : 

- Ul. Š. Králika - na pôvodnom stanovisku oproti domu č. 455 

- Riečna ul. – pri garážach 

- Sklenárska ul. – pri ihrisko ZŠ (za rešt. Benedikti) 

- Gorazdovo nábrežie – rešt. Kaleráb 

- Ul. J. Kráľa – parkovisko na boku potravín 

- Ul. J. Murgaša – bývalá mototechna 

- Ul. B. Björnsona – parkovisko za sklenárstvom 

 

K bodu 4: 

 

Ing. Ľuboš Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. 

 

Prievidza  07.09.2023 

Zapísala: Mgr. Michaela Bevelagua, zapisovateľka VVO 2 

 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

         predseda VVO 2 


